

在學證明資料單(日間部)

Certificate of Enrolment (Day-School)

| | | |
|---------------------------|---|---|
| 學制 Education System | <input type="checkbox"/> 博士班 Doctoral Degree Class | <input checked="" type="checkbox"/> 四技部 Four-year Bachelor's Degree |
| | <input type="checkbox"/> 碩士班 Master's Degree Class | <input type="checkbox"/> 二專部 Two-year Diploma |
| | <input type="checkbox"/> 二技部 Two-year Bachelor's Degree | <input type="checkbox"/> 五專部 Five-year Diploma |
| 系別 Department | 飛機工程系航空電子組 | |
| 班級 Class | 航電三乙 | 學號 Student ID 40730270 |
| 中文姓名 Name in Chinese | 王小明 | 英文姓名 Name in English WONG XIAO MING |

此學生於本校 110 學年度第 1 學期完成註冊，學籍核定在案。

To prove this student has done registration, student status shall be checked and approved in [first] semester of [110] academic year.

謹以學生證影本加蓋教學業務組章憑作在學證明用。

Photocopy of Student ID card and stamp of Academic Administration Division to prove for Certificate of Enrolment.



下載處:學校首頁→行政單位→教務處→教學業務組→文件下載→學籍相關文件請同學自行下載表單，黏貼學生證正反面**並檢附繳費收據**至本組蓋章**(日期由本組蓋章)**

Download location: School homepage → Administrative unit → Office of Academic Affairs → Academic Administration Division → File Download
→Students are required to download the form by themselves, paste the front and back of the student ID and **attach the payment receipt to the division to stamp **(the date is stamped by the division)****

日期Date: **109.10.20**